



Génica Schäfgen

In 2018, Génica Schäfgen joined Ecosia — the world's largest purpose-driven search engine — to lead its efforts in the German market. What began as a desire to align her personal and professional values has evolved into a deep passion for transforming the economy towards purpose and sustainability.

Today, she brings this commitment to life as a board member of the Foundation for Steward Ownership and the Social Entrepreneurship Network Germany.

In 2023, Génica co-founded BaumEntscheid, a Berlin-based initiative empowering the city to better adapt to climate change. She is also an active speaker on topics related to the Purpose Economy and the future of business for good.

En 2018, Génica Schäfgen a rejoint Ecosia, le plus grand moteur de recherche à mission au monde, pour piloter le développement de l'entreprise sur le marché allemand. Animée par la volonté d'aligner ses convictions personnelles et ses ambitions professionnelles, elle a progressivement orienté sa carrière vers la promotion d'une économie fondée sur le sens, la durabilité et l'impact positif.

Aujourd'hui, elle met cet engagement au service de plusieurs organisations en tant que membre du conseil d'administration de la Fondation pour la Propriété Responsable (Foundation for Steward Ownership) et du Réseau allemand de l'entrepreneuriat social (Social Entrepreneurship Network Germany).

En 2023, elle a cofondé BaumEntscheid, une initiative basée à Berlin qui accompagne la ville dans son adaptation au changement climatique. Génica intervient également en tant que conférencière sur des thématiques liées à l'économie à impact, à l'innovation responsable et à l'avenir des entreprises engagées pour le bien commun.